
 
PORSCHE CARRERA CUP FRANCE – DIJON 

Du  8 au 11 mai 2025 
 

 

Decision N°2 
De / From Collège des Commissaires Sportifs / The Stewards of the Meeting   
 

A / To Concurrent / The Competitor’s Representative  
 N°  74 – Marvin KLEIN 
 

 

Les commissaires sportifs, après avoir reçu une demande du concurrent de la Porsche Carrera Cup France, 
ont examiné la question suivante et déterminent ce qui suit : 
The Stewards, having received a request from the competitor, have considered the following matter and 
determine the following : 
 

Pilote / Driver             Marvin KLEIN    
 

Concurrent / Competitor  ABM 
 

Session   Race 1 & 2       
 

Fait / Fact Non participation à la séance qualificative et demande de participation aux 
courses 1 & 2 – Non participation to the qualifying session and request to 
participate to the races 1 & 2  

 
Offence Infraction à l’article 13.3 du règlement sportif et technique de la Porsche Carrera 

Cup France 
Breach to the article 13.3 of the Porsche Carrera Cup France Sporting and 
Technical regulations 

  
Decision Le concurrent #74 est autorisé à participer aux courses 1 et 2 en partant du fond 

de grille – Competitor #74 is allowed to participate in race 1 & 2, starting back of 
the grid. 

 
Reason Le pilote #74 n’ayant pu rejoindre la pré-grille dans les temps impartis par 

l’article 13.3, il n’a pu prendre part à la séance qualificative. Au vu de 
l’expérience du pilote et de sa connaissance du circuit, et après requête du 
concurrent, le collège des commissaires sportifs l’autorise à prendre part aux 
courses 1 & 2. 

 Driver #74 was unable to reach the pre-grid within the time allowed by Article 
13.3 and was therefore unable to take part in the qualifying session. Given the 
driver's experience and knowledge of the circuit, and following a request from 
the competitor, the panel of stewards has authorized him to take part in races 1 
& 2. 
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International Steward 
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Send to the competitor by e-mail at : 
Time …14:45…….                      Date  10/05/2025 
Acknowledgments of receipt by the competitor at :  
Time ……………………. Date   

Copy to: The Competitor 
                The Clerk of the Course 
 The Timekeepers 
 The Official Notice Board 
 The Technical Delegate 
 

 


